
Moje stopy są zawsze takie 

suche i szorstkie. Kiedy 

ściągam skarpetki, wygląda 

jakby padał śnieg, i to 

wcale nie jest   
przyjemne.

Bardzo dobrze to 

rozumiem. Z takim
problemem przychodzi
    wielu pacjentów.

Bardzo ważne jest 

smarowanie stóp kremem

każdego dnia. Jeśli dojdzie do pęknięć, 

może bardzo boleć.

Oj tak, moja koleżanka 

ma ogromny problem z 

pękającymi piętami. To 

 nie jest przyjemne.

Dlatego powinna 

Pani dopilnować by koleżanka 

dużo piła. Szczególnie 

           teraz w zimie.

Proszę się zaopatrzyć w dobry krem, 

który zatroszczy się o Pani skórę. Moi pacjenci 

lubią peclavus® Fusscreme Fettend. Chętnie go 

Pani nałożę na stopy po dzisiejszym zabiegu.

Peclavus? Nie znam tej

 firmy.

Peclavus można kupić tylko u 
specjalistów. Pewnie dlatego nie

zna Pani tej marki.

Ach tak. A co znajduje się w tym

  kremie? Mam bardzo 

   wrażliwą skórę.

O to proszę się nie martwić. peclavus® 

Fusscreme Fettend zawiera tylko 

naturalne 

składniki

Zawierają pielęgnujące olejki i tłuszcze. 

Działają antybakteryjnie i zapobiegają   

     nadmiernemu rogowaceniu.

To bardzo 

przyjemne.

Dam Pani ulotkę. Będzie Pani 

mogła w domu na spokojnie jeszcze

   raz to przeczytać.

Bardzo Pani dziękuję 

za wspaniałe rady 

  jak pozbyć się śniegu 

         ze skarpetek

 Już się cieszę na następne spotkanie.

Do zobaczenia 

za 4 tygodnie.

Dobre rady 
Podolog 
Agaty 

Dobrodziej  

Och Pani Dobrodziej... ta 
kąpiel robi naprawdę dobrze

      moim stopom

Proszę się tym 
delektować
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Agata Dobrodziej i śnieg w skarpetach
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